
Trollhättan 2023-09-14 

Protokoll 

STYRELSEMÖTE NATTSLÄNDAN 

 

 
När: Torsdagen den 14:e augusti klockan 18:00 

Var: Hos Ingrid Stark, Bergkullevägen 510 

Närvarande: 

Fredrik Bergstrand, Ingrid Stark, Gina Assia, Ewa Petersson 

 

 

§1 Mötet öppnas 

 

§2 Fastställa dagordningen 

 

§3 Genomgång av föregående mötesprotokoll, 2023-04-23  

• Kostnad för att Denny sköter hemsidan 

1500 kr för hemsidan, 3700 för att sköta om hemsidan 

• Ansökan om elstödet måste in senaste 25:e september. Vem är ombud hos Skatteverket? 

Gina kollar. Fredrik och Gina är Firmatecknare 

• Fredrik måste skicka in ett undertecknat årsmötes-protokollet, där det framgår att han 

och Gina och är nya Firmatecknare 

• PEAB kommer att åtgärda ”andra sidan” av Bergkullevägen och då kommer dom även 

att fixa infarten till Nattsländan 

 

§4 Status på specifika ärenden  

--Stambytet-  

Hasem är ej med på mötet. Punkten skjuts till nästa möte 

 

§5 Ekonomi, Gina 

-- Ekonomiska läget- Ekonomiska läget är bra.  

Avvikelser i siffrorna för värme- och el-avräkningen 

 

-- Kostnad för hemsida 

                         1500 kr för hemsidan, Denny får 3700kr/år, för att sköta om hemsidan 

 

§6 Behandling av ärenden som styrelsen har åtagit sig 

• Arbetsgrupper-  

--Elbilsgrupp är under uppstart- får i uppdrag att undersöka vilka       

   möjligheter som finns och vad det kostar 

--Ekonomigruppen avvaktar vad stambytesgruppen kommer fram till 

• Kodlås till förrådet- Fredrik har pratat med Kim, ett bra lås kostar ca 5000 

kr. Vi avvaktar och sparar pengar 

• Elstöd- måste in senaste 25:e september. Vem är ombud hos Skatteverket? 

                Gina kollar. Fredrik och Gina är Firmatecknare 

• Batterierna har kommit.  

--Gina hämtar 

--Batterierna kommer att behöva bytas. 

--Arbetet att byta batterier behöver planeras- Fredrik pratar med Tim om hur 

man bäst kan lägga upp arbetet 

• Ingrid kontaktar kommunen angående bedömningar av rasrisken vid ravinen 
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• Kodlås- Fredrik har pratat med Kim, ett bra lås kostar ca 5000 kr. Vi avvaktar 

och sparar pengar 

 

 

§7 Övriga frågor 

                  -- Nycklar till styrelsemedlemmar- Hasem har inte fått nycklar ännu, Eva kopierar      

                      till Hassem 

                 -- Meddela Samfällighetsföreningsregistret- Papper behöver skickas in 

                  -- Sandlådor- många katter som kissar och bajsar i sandlådorna. En lösning är att     

                      lägga någon typ av lock till de mindre sandlådorna-       

                      Ingrid kollar med kommunen om möjliga lösningar 

                  -- Fredrik pratar med Tim angående rännorna på garagen och om värmeslingorna     

                      ev kan tas bort 

                  -- Ny städdag i höst- förslag på datum 18:e november, vad som skall göras      

                       beslutas på nästa styrelsemöte 

                  -- Kellos 11:e november 

 

§8 Nästa möte 
När: Torsdagen den 9:e november klockan 18.00 

Var: Hos Gina Assis, Bergkullevägen 532 

 

Gina Assia, Bkv 532 

Ingrid Stark, Bkv 510 

Ewa Petersson, Bkv 476 

Hazem Zainel, Bkv 468 

Bojan Velemir, Bkv 542 

Thomas Johnsson, Bkv 432 

Fredrik Bergstrand, Bkv 484 

 

Vid protokollet   Justeras 

 

             ………………………  ………………………… 

                  Ingrid Stark   Fredrik Bergstrand, ordf 

 


